
 

 
 
 

 
 

 

Program:   

1. Přivítání, organizační záležitosti jednání, program (Oliva) 

2. Kontrola plnění závěrů z posledního jednání pléna KS MAS (5.4. - NIDV) a výboru (9.5. – Myškův 

mlýn) (Tvrdík) 

3. Info ze 13. jednání NSK v Olomouci 30. – 31.5. (Oliva) a náměty k projednání v RSK SK (Tvrdík) 

4. Info z jednání výboru NS MAS v Žatci 22.5. (Oliva) – „rychlé“ info v příloze 

5. Ozvěny LEADERFestvu 2019 – diskuse účastníků vč. Info o konání LEADERFestu 2020 (Oliva, Tvrdík) 

6. Koordinace zavádění rychlého internetu v SK, info ze snídaně starostů v MAS Říčansko k tomuto 

tématu (Šantorová, Oliva) 

7. Koncept OBEC BUDOUCNOSTI (www.kralovska.cz) – pozvánka v příloze (host J. Večeř) 

8. Aktivity NS MAS v r. 2019 – URBIS Brno (5. – 6.6.) - pozvání ke spolupráci a účasti (Oliva, Štumpf), 

Země živitelka Č. Budějovice – Večer venkova (pá 23.8.), VH NS MAS ČR (12.11.)    

9. Společné akce s CSV – srpen (zástupce CSV SK, MAS Rakovnicko) září - exkurze do Bavorska (Oliva) 

10. Aktuální info o přípravě projektu „Šablony pro NNO“ (Pošíková, Filinová, Hlavatý)  

11. Info o stavu vyúčtování dotace pro MAS a KS MAS od Středočeského kraje na r. 2018 (Hlavatý), 

přehled návrhů a stávajících aktivit na využití dotace pro MAS a KS MAS od SK na r. 2019 (výbor KS) 

12. Stav příprav k založení nových MAS v SK (Hlavatý) 

13. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER, OP TP II (Zemanová) 

14. Blok krajských platforem CLLD (Tvrdík a garanti platforem) – všichni společné téma: aktuality ke 

stávajícímu a novému období +     

- PRV - dodatky k AD/milníky PRV, stav příprav čl.20 a projektů Spolupráce (Vyhlídky, M.Ripplová) 

- OPZ - aktuality stávajícímu a novému období (M. Dvořáková) 

- IROP - pozvání na jednání s ŘO IROP 10.6. v Říčanech (M. Neužilová, P. Šantorová) 

- OPŽP - výstupy ze setkání  12.4. na AOPK (E. Neubergová) 

15. Různé - vystoupení partnerů KS MAS, pozvání na akce pořádané jednotlivými MAS v SK 

nabídky ke spolupráci s KS apod. 

 

Jednání oznámeno řádně pozvánkou (příloha č. 1). 

Jednání zahájeno v 9:40 hodin. Přítomno 20 MAS - viz prezenční listina v příloze č. 2.  
 

 

pátek 7.6.2019, 9:30 – 13:00 hodin 

Místo NIDV, Senovážné náměstí 872/25, Praha 1 

Termín 

Zápis z   

jednání Pléna KS MAS Středočeského kraje 
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NEJDŮLEŽITĚJŠÍ TERMÍNY: 

15.+16.8.2019 - CSV + MAS RAKOVNICKO - tradiční letní výjezdní zasedání KS MAS 

1.- 3.10.2019 - Národní konference VENKOV 

11.-12.11.2019 - VH NS MAS, Hradec nad Moravicí 

 

PLATFORMY JEDNOTLIVÝCH OP: 

10.6.2019 IROP – PLATFORMA 

 

Další jednání KS MAS: 

6. 9. 2019 – ??? bude upřesněno 

8. 11. 2019 - MAS Vyhlídky 

popř. 6. 12. 2019  - zatím není stanoveno kde ? 
 

Pozvánky na akce MAS posílat Janě Filinová - předá na facebook!! 
 

 

Průběh jednání: 
1. Organizační záležitosti jednání, přivítání 
Přivítání Milan Oliva. 

Přivítání hosta za NS MAS: 

Filip Unzeitig 

- představení pozice konzultanta pro OPZ a IROP 

- kontaktní info – cokoli se konzultuje na téma OPZ a IROP 

- na webu NS MAS – evidence od ŘO, co se mění v jednotlivých OP (= přehled emailů, které 

chodí členům NS MAS) 

- sběr dotazů pro ministerstva – pomůcka pro MAS v OP 

- tel. 731 52 42 18, email: f.unzeitig@nsmascr.cz 

 

Další konzultanti pro OP v NS MAS: 

Petra Zadilská – konzultant pro OPŽP 

Veronika Foltýnová – konzultant PRV 

 
Všechny kontakty uveřejněny na webu NS MAS. 
 

2. Kontrola plnění usnesení pléna KS MAS SK Z 5.4.2019 a Výboru 9.5.2019 

(Myškův mlýn) 
Milan Oliva: 

ÚKOL Plnění úkolu 

VŠICHNI Má někdo chuť z KS MAS Stř. kraje zorganizovat 

nějakou konferenci (např. LEADERFEST či VH NS 

MAS) v roce 2020?? 

Pravděpodobně KS MAS Středočeského 

kraje požádá o možnost pořadatelství 

LEADERFESTU 2020 

Radek Hanačík 

- Karlštejnsko 

Poptá tiskoviny, abychom o MAS informovali 
veřejnost – do příštího zasedání KS MAS zjistí!! 

Téma, jak fungují MAS – jednání 
probíhá s Mafrou, bude řešeno dále 

VŠICHNI do 31.5.2019 vyjádřit se, kdo chceme systém 
lags.cz 

Řešeno na KS 7.6., aktualizace zájmu 
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ÚKOL Plnění úkolu 

VŠICHNI PORTÁL O CHYTRÉM VENKOVU  
- návrh zřízení za dotaci kraje na rok 2019 (ze 

společného dílu 500tis. Kč) 
- středočeská chytrá řešení 

- realizované chytré projekty ve Středočeského 

kraje 

- web o chytrém středočeském venkovu 

bychom udělali jako KS MAS 

- nutno ale mít animátora, kdo bude o web 

plnit, doplňovat a aktualizovat 

Probíhá a řeší Milan  

VŠICHNI Rychlý internet v SK: cyklus setkávání starostů s 

operátory  

7.6. – vytvoření harmonogramu setkání se 
starosty (oblast inovací a chytrý venkov) 
- cca 20 účastníků na setkání s operátory a 
starosty obcí 

Přenecháno na jednání KS na 

Rakovnicku 

 Dotaci z OPZ mohou MAS začít připravovat – 
vzdělávání chytrou formou zástupců obcí a dalších 
subjektů na téma chytrý venkov 
termín realizace: podzim 2019 - konec 2020 
7.6. – nutno na KS MAS vymyslet model, jak 
budeme ochytřovat své území z projektu OPZ 
 

Přenecháno na jednání KS na 

Rakovnicku 

 

3. Info ze 13. jednání NSK v Olomouci 30. – 31.5. a náměty k projednání v RSK 

SK  
Milan Oliva/ Radek Tvrdík: 

Souhrnné informace z NSK v Olomouci – rychlopoznámky od Honzy Floriána a Milana Olivy: 

Nikischer – stav implementace 
- změna MPIN  
- změny SCLLD 

 97x OPŽP, z toho 1 neschválena 
 2x PRV, zatím neschválena žádná 
 Postup pro podání žádosti o změnu ve věci vymezení území MAS v návaznosti na mid-

term evaluaci 
 Upřesňující instrukce k uživatelské příručce Tvorba ŽoZ 

 
Evaluace 

- podáno 23 EZ, schváleno 21 EZ, schvalují zatím v termínu 
- FAQ z 12/2018 a 4/2019 
- Schvalování Zpráv o evaluaci SCLLD – nemáme očekávat, že stihnou termíny schvalování našich 

zpráv do 10ti dnů, protože všechny MAS nechávají odevzdání až na konec června 2019 

 
Nové programy MMR 

- Podpora rozvoje regionů 2019+ 
- Podpora revitalizace území 2019 
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ORP 
- schvalování změn Strategií CLLD – prodloužení lhůt (netýká se OPŽP a PRV), přijali na to nového 

kolegu, žádosti se často vrací 
 
Koncepce rozvoje venkova (KVR) na období 2021-27 

- implementace akčním plánem SRR 
- 8-9/2019 finální připomínkování, 10/2019 vláda 
- Vize: V roce 2027 se na venkově dobře žije a i se to říká… 
- SC 

1) Lidé 
2) Sídla 
3) Žp 
4) Ekonomika 
5) Plánování a spolupráce 

 
Koppitz - CLLD21+  

- rozsah metodiky nerovná se míra složitosti = zjednodušit procesy, nikoliv nutně zeštíhlit 
metodiku 

- jednodušší strategie 
- zautomatizování kontrol 
- průběžné výzvy MAS, jednoduší monitoring 
- větší důraz na animaci 
- CLLD je realizován s ohledem na místní rozvojové potřeby… 
- sdílení dobré praxe, chytrá řešení (držme se ale na zemi) 
- rozdělení hodnocení a schvalování SCLLD do 2 fází, 1. fáze vše kromě akčního plánu, akční plán 

později, na sobě nezávislé schvalování programových rámců 
 

Honza Florián - prezentace na NSK v Olomouci - viz příloha č. 3.  
 

OPVVV – nevyhlášené MAP II na ORP Vlašim, Neratovice, Slaný, Kralupy n.Vlt.  

- nový OPVVV se bude jmenovat OP Jan Amos Komenský = OP JAK 

- s MASkami počítají jako nositeli MAP3 

- zvažují, jak financovat animaci škol - jestli převést do OPTP nebo jako povinnou aktivitu v MAP3 

 

Ostatní informace k jednotlivým OP řešeno v bodě 14. tohoto zápisu. 

 

4. Info z jednání výboru NS MAS v Žatci 22.5. – „rychlé“ info v příloze 
Milan Oliva: 

Rychlé info v příloze č. 4. 

 
5. Ozvěny LEADERFestu 2019 – diskuse účastníků vč. Info o konání 

LEADERFestu 2020  
Milan Oliva/ Radek Tvrdík: 

Diskuse účastníků o LEADERFestu 2019. 

 

Diskuse nad konáním LEADERFestu 2020 v Kutné Hoře na Výboru NS MAS 

O pořadatelství se bude pravděpodobně ucházet MAS Lípa pro venkov?? Problém s kulturním sálem 

v Kutné Hoře. 

Okolní MAS by se podílely na pořadatelství 
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Termín – konec května 2020 

Obrys, jak by vypadal další ročník LEADERFestu, je možno vymyslet na akci KS MAS v srpnu na 

Rakovnicku. Až budeme vědět financování a nástřel průběhu, tak budeme řešit dále. 

 
6. Koordinace zavádění rychlého internetu v SK, info ze snídaně starostů v 

MAS Říčansko k tomuto tématu (Šantorová, Oliva) 
Milan Oliva: 
Z jednání s J. Rejzkem (VNICTP) vyplynulo, že by se rád podílel na setkání se starosty jednotlivých MAS 
v SK, např. forma snídaně apod., kam by přivedl lokální operátory, aby došlo k zlepšení komunikace 
obou stran a vyjasnily se různé omyly a mýty. Po MAS Říčansku připravíme další taková setkání od záři 
2019. Středočeský kraj jako takový má zřídit funkci Krajského koordinátora pro pokládku rychlého 
internetu, dle posledních informací bude jmenován do konce června 2019. To by v zásadě usnadnilo 
jak koordinaci na straně investorů, tak i zapojení MAS v dané věci.  
 
Pavla Šantorová: 
Na Říčansku přijato pozitivně, z 38 obcí se zúčastnilo 32 zástupců obcí. Starostové chtějí návazné 
setkání, kde bude opět téma zaměřené na oběhové hospodářství. Ohledně rychlého internetu se chtějí 
inspirovat MAS Nad Prahou, kde MAS zaštítila spolupráci obcí vůči operátorovi. Zatím o tom nic blíž 
nevíme, proběhne komunikace mezi Říčanskem a Nad Prahou. Starostům přislíbeno setkání v září 
2019, kde danou problematiku rozebereme a připravíme strategii.  

 
Prezentace p. Kupka - v příloze č. 5 

 

7. Koncept OBEC BUDOUCNOSTI (www.kralovska.cz) – pozvánka v příloze 

(host Josef Večeř) 
Josef Večeř: 

Královská společnost – projekt Obec Budoucnosti (viz příloha č. 6 prezentace, č. 7 pozvánka) 

- koncepční řešení pro modernizaci obcí 

- alternativa pro malé obce, o které se nikdo nestará 

- bezdotační alternativa a koncept pro finanční nezatížení malých obcí 

- role pro MAS – známe své obce, kde by se mohla inovace uplatnit  

- ve Středočeském kraji se také hledají obce, kde by se mohl tento projekt zkusit a naplánovat 

 

8. Aktivity NS MAS v r. 2019 – URBIS Brno (5. – 6.6.) - pozvání ke spolupráci a 

účasti (Oliva, Štumpf), Země živitelka Č. Budějovice – Večer venkova (pá 

23.8.), VH NS MAS ČR (12.11.)    
URBIS – NS MAS ČR se účastnila prostřednictvím vlastního start-up stánku PS Chytrý venkov, na kterém 

se střídali J. Krist, S. Štumpf a M. Oliva 

- Koncept Chytrý venkov i prostřednictvím naší prezentace vzbudil zájem, na stánku jsme měli 

celou řadu lidí, kterým osud venkova není lhostejný, poskytovali jsme odpovědi a rozdávali 

tištěné materiály 

 

Země živitelka – pravděpodobně jako v letech minulých bude účast MAS zajištěna stánkem NS MAS, 

v pátek 23.8. od rána (asi) semináře k PRV, na závěr dne opět Večer venkova za účasti MZe, CSV, SZIFu, 

NNO z venkovského prostoru apod. MAS jsou pochopitelně zvány a vítány.  
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VH NS MAS v Hradci na Moravicí 12.11. – bude teprve řešeno na červencovém výboru NS MAS 

v Olomouci (út 9.7. od 10:00, RO SZIF OL kraje), Oliva se pokusí zjistit dopravní/logistické možnosti na 

tuto akci za KS MAS SK 

 

9. Společné akce s CSV – srpen (zástupce CSV SK, MAS Rakovnicko) + září - 

exkurze do Bavorska  
Milan Oliva:  

Exkurze CSV do Bavorska – dosud se nepodařilo setkání s prof. Dornerem z bavosrké university 

v Dogendorfu (dopravní nehoda), setkání zajišťuje MAS Úhlava o.p.s., jsme v kontaktu, pokusíme se 

vyřešit do srpnového setkání MAS/CSV na Rakovnicku. 

MAS Rakovnicko chystá akci na srpen 2019 ve spolupráci s CSV. Podrobnosti budou poslány 

v pozvánce. Termín platí – 15.-16.8.2019. 

 
10. Aktuální info o přípravě projektu „Šablony pro NNO“   
Hlavatý/ Filinová: 
KS MAS – původní varianta, že požádáme velkým projektem jako KS, ale pokud požádáme, tak chce 
OPVVV 5% spoluúčast + navíc nesplníme při velkém projektu obrat za rok 2018 

- varianta - domluvit se společně okolní MAS v počtu cca 5-6 MAS, 1 MAS = žadatel a partneři by 
byly NNO zapojené do projektu (ostatní MAS by nebyly partneři, ale MAS-žadatel by 
zaměstnala koordinátory z jednotlivých zapojených MAS) 

- jednotlivé NNO nemusí žádat jen přes své střešní organizace – mohou přes nás žádat i hasiči 
aj., ale pak musí podat prohlášení, že nepodali jinam… 

- již podány projekty, které vyčerpaly alokaci – dle vyjádření MŠMT bude alokace do této výzvy 
přidána (prý má OPVVV peněz ještě dostatek) 

- první projekty ještě čekají na vyjádření výběrové komise – uvidíme, jak bude vypadat krácení a 
vyjádření výběrové komise k již podaným projektům a pak se případně budeme připravovat na 
podání našich projektů 

 
11. Info o stavu vyúčtování dotace pro MAS a KS MAS od Středočeského kraje 

na r. 2018 (Hlavatý), přehled návrhů a stávajících aktivit na využití dotace 

pro MAS a KS MAS od SK na r. 2019 (výbor KS) 
Jindřich Hlavatý: 

Vyúčtování Středočeské dotace za rok 2018 – připraveno a bude na kraj předáno v průběhu 

následujících dní. Celkové výdaje za všechny MAS i společný projekt 1.983.894,- Kč, závazek byl 

1.666.667,- Kč, tj. výdaje vyšší o 317.227,- Kč. Celkem tak spoluúčast na projektech dosáhla 24,39% 

(povinnost byla 10%). 

MAS, které budou zapojeny pro projektu  - 26x 

Smlouva na letošní krajskou dotaci – podepsána od Milana a předána na kraj 

Budou s KS MAS za jednotlivé MAS sepsány smlouvy – vzor bude poslán emailem. Vzor připraví Jindra. 

Dotace za rok 2019 bude k vyúčtování do 31.12.2019. 

Kdo bude mít utracenou dotaci v průběhu roku, můžeme vyúčtovat a předat Jindrovi průběžně během 

podzimu 2019. 

Projekty a akce pro podporu cestovního ruchu v území MAS!! 

 
Milan Oliva: 

V Praze na SCCR 20.5. proběhla konference SIC o hospodaření s pitnou vodou ve Středočeském kraji, 

který si nechal na toto téma zpracovat odbornou studii. Od 15.8. by měl být SK otevřen dotační titul 
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pro obce na zpracování lokálních studií (projektových příprav?) k tomuto tématu. MAS jsou žádány, 

aby tuto informaci, včetně prezentací z této konference /link na ně bude v příloze tohoto 

zápisu/informovaly urgentně obce ze svých území.   

Prezentace o hospodaření s vodou od Simony Dvořákové přiložena v příloze č. 8. 

 

Rakovnicko – Simča: 

Možnost nasdílet mezi sebou šikovné lektory – typy na šikovné lidi, kteří nám přednáší na akcích, 
snídaních apod. 
 
Filinová/Hlavatý: 

Bude zaslán všem MAS do emailu k připomínkování návrh tvorby propagačních materiálů + nového 

rollupu. 

 
12. Stav příprav k založení nových MAS v SK  
Jindřich Hlavatý: 

Hořovice, Zdice – odloženo 

Mníčecko – vznik nové MAS, na území, ve kterém již MAS bývala 

Polabí – v řešení, jak bude MAS vypadat, probíhají v současné době jednání 

- pokračování v činnosti MAS 

- ukončení činnosti a obce se podle zájmu mohou zapojit k nějaké sousední funkční MAS 

- založení nové MAS. 

Lípa pro venkov - jedná se o pokrytí některých nezařazených obcí 

 

Milan Oliva: 

Návaznost na standardizaci - Standardizace pro nového období 2021+ bude, ale v minimalizované 

podobě 

Změny menšího rázu – nebude řešit standardizace 

Nový MPIN = zde bude řešena problematika, jak bude nová standardizace řešena, vyjde cca na konci 

roku 2019, na něj bude navazovat zmíněná Standardizace, na jejímž připomínkování se pochopitelně 

bude NS MAS podílet. 

 

Budeme potřebovat nové odsouhlasení působnosti od obcí v území MAS 

- to nynější odsouhlasení působnosti MAS je na roky 2014-2020 

- zatím není vzor, jak bude vypadat další postup do let 2021+ 

- doporučení – zatím nenechávat schvalovat územní působnost!! 

- obecně necháme usnesení o územní působnosti na schválení zastupitelstev obcí na rok 2020 

- doporučení – určitě informovat obce, že toto nastane v roce 2020, ale zatím nic neřešit, když 

nemáme pravidla a vzory 

 
13. Info z jednání platformy CLLD, TPS LEADER, OP TP II  
Neřešeno 

 

14.  Blok CLLD  – informace z platformy (garanti platforem):  
a) PRV  

Další zasedání platformy PRV: bude řešeno v září a bude věnováno zařazení čl. 20 
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Informace z NSK v Olomouci: 

- MAS, které neplnily závazky PRV do konce roku 2018, dostaly prostřednictvím datové schránky 

dopis s informací o sankci 

- MZE poslali několika MAS v ČR, že je jim krácena alokace - není seznam MAS, které dostaly 

sankci k akceptačnímu dopisu (jedná se cca o 20 MAS ČR) 

- Vyhlídky a Říčansko nabízí, pokud bude mít někdo stejný problém, sdílení zkušenosti 

s odvoláním apod. 

- NS MAS nabízela spolupráci všem MAS, které mají se sebráním alokace problém – toto 

nenastalo!! 

Které MAS za SK dostaly sankci od ŘO PRV: 

- Vyhlídky, Říčansko, Svatojiřský les, Mezihrady, Karlštejnsko, Nad Prahou, Boleslavsko, Posázaví, 

Mezilesí, Rozvoj Kladenska a Prahy-západ 

- 2 MAS zatím pořád nevyhlásily výzvu – Mezilesí a Rozvoj Kladenska 

 

Neplnění pracovních míst v rámci PRV (dotaz Monika Neužilová) 

- jak postupovat v případě neplnění pracovních míst 

 

ÚKOL: Názory/ podněty MAS, které mají se sankčním systém PRV problém, problémy s plněním 

indikátorů PRV – ozvat se Radkovi Tvrdíkovi do pondělí 10.6.2019 (Jana Filinová – odeslání ihned 

emailu všem MAS SK, aby se Radkovi ozvaly) 

 

PRV – přišla příručka k postupování ve změnách Strategií MAS!! 

Termín uzavření portálu farmáře 31.8. – probíhají další jednání o možnosti prodloužení registrace 

projektů na delší období, tj. prodloužení na podzim  

- prodloužení registrace závisí na SZIF, spíš ne 

 

Soulad čl. 20 s MAPem – speciální tabulka spíš jako doporučený vzor 

- je v pravidlech 19.2.1, že soulad s MAP je požadován u tématu MŠ a ZŠ 

 

M. Oliva doporučil MASkám shlédnout ze záznamu v TV k problematice PRV a SZIF v souvislosti 

s Auditem EK, (odvysíláno čt24 – 20.-21.00 hodin, 6.6.2019) – přehledně shrnut proces administrace 

dotací na MZe pro obecnou veřejnost 

 

b) OPŽP  

Další zasedání: bude řešeno  

 

Informace z NSK v Olomouci: 

98 MAS rozšířilo, 1 zamítla, 1 stáhla, 96 schváleno, z toho 26 už v OPŽP bylo 

- MAS Jihozápad nevyhlásila výzvu!! 

- apel na zjednodušení pravidel do budoucna 

- MAS mohou vyhlašovat výzvy tak, aby došlo k příjmu do 2.1.2020 u starých aktivit a 6.1.2020 u 

nových aktivit 

- z 53 Výzev MAS bylo bez projektu 27 výzev 

- budoucnost 

• složitá administrativa 

• především animace + souhlas, že projekt je v souladu s MAS je integrovaný, komunitně 
projednaný apod. – pak by se předkládaly do centrální výzvy a byly zvýhodněny body 
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c) OPZ  

Další zasedání Platformy OPZ:   

V současné době se Markéta Dvořáková zabývá již pouze přípravou nového období. Veškeré 

konzultace ke stávajícímu OPZ realizuje pan Unzeitig, viz. kontakty v úvodu zápisu. Výzvy na zbývající 

alokaci MAS ve stávajícím OPZ musí být vyhlášeny v průběhu tohoto roku, nejpozději na podzim. Pro 

nové období – méně peněz z ESF+ pro ČR o 20%. Dotkne se jak budoucího OPZ tak budoucího OP JAK 

(dříve OP VVV). Dosud není stanoveno rozdělení alokace z ESF+ mezi OPZ+ a mezi OP JAK. Míra 

kofinancování z ESF+ (pro oba budoucí operační programy) pro Středočeský kraj (NUTS Střední Čechy) 

vychází nově na 30%. Tzn. z Evropy přijde do našeho regionu, který je již tzv. přechodový 70% 

prostředků. Zbytek by musel dofinancovat stát nebo příjemci. MF se nyní brání jak kofinancování 

projektů z ESF, tak ex-ante financování (poslání zálohy na začátku projektu). Proběhlo šetření 

případného dopadu tohoto postupu na absorpční kapacitu v územích MAS. Další šetření realizuje 

MPSV s příjemci projektů ve stávajícím období. Zvažují významnou redukci podpořených MAS, cca na 

polovinu, snažíme se zvrátit. Jednání jsou nyní extrémně náročná, jedná se se všemi OP. Z tohoto 

důvodu v nejbližší době neplánuji realizovat Platformu OPZ v rámci KS MAS SK. Setkání proběhne 

nejdříve v září. Děkuji za pochopení. 

 

Informace z NSK v Olomouci: 

 45% alokace v PA 
 průměrný projekt 1,46 mil. Kč 
 434 schválených ZoR/ŽoP (103 mil. Kč) 
 navýšení alokace 32 úspěšných MAS (290 mil. Kč) 
 spící MAS – intenzivní spolupráce s 20 MAS, snížení alokace v řešení 
 www.esfcr.cz/dobra-praxe-mas   

 
budoucnost OPZ 21+ 

• 1,5% alokace OP (nyní je 2,7%) 

• výběr MAS ke spolupráci !!! 

• zjednodušení procesů implementace na všech úrovních 

• přidání CS senioři a děti (rozhodně to není omezené jen na 3 CS, jak někdo tvrdil) 

• neformální péče, sdílená péče, paliativní péče, sdílená pomoc, podpora lokální 
zaměstnanosti ale jinak než nyní, …  

• chtěli by především motivované MAS – snížit počet až na cca polovinu MAS 
 

Markéta Dvořáková - informace z monitorovacího výboru OPZ - aktuality stávajícímu a novému období: 

viz. v úvodu textu k OPZ. 

 

d) IROP  

Další zasedání:  

- IROP - pozvání na jednání s ŘO IROP 10.6. v Říčanech (M. Neužilová, P. Šantorová) 

- účast přislíbil za NS MAS koordinátor IROP p. Unzeitig a dále dámy z ŘO IROP 

 

Informace z NSK v Olomouci: 

 navazující výzvy – nakonec prodlouží stávající, upraví harmonogram výzev IROP na MV IROP 
20.6., nový termín ukončení výzev zatím není stanoven 

 milníky 2019 – zejména se budou týkat těch MAS, které nemají projekty v pozitivních 
stavech, nebo ve vyhlášených výzvách 

 finální termín pro vyhlášení výzev MAS zatím pravděpodobně 31.12.2022 
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 úspory v projektech se vrací do alokace MAS 
 budou oslovovat MASky s nedočerpanou alokací ve 4.2 - výzva na režie – končí 30.6.2019 a 

již prodloužena nebude!! 
 1093 Výzev MAS, z toho 178 Výzev MAS bez přijatého projektu 
 10,2% vyčerpáno (proplacených 470 ŽoP) 
 1 spící MAS Mikulovsko, zatím žádná Výzva MAS ani interní postupy 
 ze 197 AdO bylo 63 bez zjištění, 18 s vlivem na hodnocení 
 změny finančních plánů – zatím 15 nepředložilo 
 20.6. MV IROP na MAS Podlipansko 
 budoucnost 

• 1.návrh PD 12/2019 

• nástroj CLLD v obdobném rozsahu jako v současném IROP 

• samostatná PO, vlastní pravidla oproti výzvám napřímo 

• režie MAS z OPTP III 
 

 

15.  Různé - vystoupení partnerů KS MAS, pozvání na akce pořádaní 

jednotlivými MAS v SK nabídky ke spolupráci s KS apod. 
Karlštejnsko – email k ekonomice MAS 

- diskuse nad limity mezd nyní a do budoucna 

- MAS se vyvíjí v čase a nutno řešit adekvátní mzdy pro odborníky v MAS 

- MAS doporučeno, aby se vyjádřily do konce června 2019 do emailu Milanovi Olivovi k zaslaným 

návrhům Karlštejnska tak, aby M. Oliva případně mohl přednést na Výboru NS MAS 9.7. v 

Olomouci 

 

 

PŘÍLOHY: 

1. Pozvánka 

2. Prezenční listina - scan 

3. Prezentace z NSK v Olomouci - J. Florian 

4. Rychlý zápis z Výboru NS MAS 

5. Prezentace rychlý internet - p. Kupka 

6. Prezentace obec budoucnosti 

7. Pozvánka obec budoucnosti 

8. Prezentace hospodaření s vodou 

 

 
 

 

Jednání ukončeno ve 13:00 hodin. 
 

 

Zapsala: Jana Filinová  

 

 


